
VINKO ERŠTE - NOVI PREDSEDNIK OBČINSKEGA SINDIKALNEGA SVETA

Nadaljevali bomo dobro zastavljeno delo
Občinski svet Zveze sindikatov Slovenije ima od

konca marca novega predsednika. To dolžnost bo
opravl/al Vinko Eršte, ki je doslej delal v delovni
skupnostl republiškega sveta Zveze sindikatov Slo-
venije na področju organiziranosti sindikatov.

Vinko Eršte je bil rojen leta
1943 v Višnji gori. Že kot mla-
dinec se je aktivno vključil v
vrste takratne Ljudske mladi-
ne Slovenije, kjer je opravljal
vrsto pomembnih in odgovor-
nih nalog. V tem času je bil
sprejet tudi v Zvezo komuni-
stov Slovenije. Preselil se je v
Grosuplje in se takoj vključil
v družbenopolitičnih in druž-
benih organizacijah ter sa-
moupravnih interesnih orga-
nizacijah.

V Zvezo sindikatov Slove-
nije se je vključil že kot dela-
vec občinske uprave v Gro-
supljem leta 1964. Do leta

1978 je bil sekretar občinske-
ga sveta ZS občine Grosuplje,
takrat pa je bil imenovan za
sekretarja statutame komisije
republiškega sveta Zveze sin-
dikatov Slovenije. Vinko Er-
šte je član volilne komisije re-
publiške konference SZDL
ter član izvršilnega odbora in
sekretar skupnosti Kluba sa-
moupravljalcev Slovenije.

»Pet let sem se ukvarjal
predvsem s problematiko me-
tod in organiziranosti zveze
sindikatov, ki jo dobro poz-
nam. Sedaj pa sem sprejel za-
dolžitev, ki pokriva celotno
področje delovanja sindikata.

Lahko rečem, da kljub vsemu
še premalo poznam občino in
da se bom moral v najkrajšem
času seznaniti z vsemi njeni-
mi posebnostmi, če bom hotel
dobro opravljati svoje delo,«
je dejal Vinko Eršte.

»Kot sem uspel spoznati do-
slej, je sindikat v tej občini
opravil veliko dela in zato ni
nobenih potreb po kakršnih-
koli spremembah. Delo je tre-
ba le nadaljevati, pri tem pa
dati b.istveni poudarek osnov-
nim organizacijam, ki jih v tej
občini ni malo. Krepili bomo
tiste organizacijske oblike de-
la, ki so se pokazale kot do-
bre. Nadaljevali bomo pred-
vsem z neposrednimi stiki s
predsedniki osnovnih brgani-
zacij, konferenc osnovnih or-
ganizacij in koordinacijskih
odborov v sestavljenih orga-
nizacijah združenega dela.

Uveljavili sta se predvsem
dve obliki, ki ju bomo še kre-
pili. Ena so akcijski posveti z
omenjenimi predsedniki, dru-
go pa so obiski v delovnih or-
ganizacijah. Na ta način mi-
slim, da bomo opravili veliko
delo predvsem pri krepitvi
vloge naše, torej sindikalne
organizacije pri reševanju te-
žav in zagotavljanju samou-
pravne poti socialističnega ra-
zvoja naše družbe,« je pouda-
ril novi predsednik občinske-
ga sindikalnega sveta.

»Občina ima številne po-
sebnosti, ki narekujejo tudi
posebne metode dela. Poglej-
mo samo dejstvo, da večina
delavcev na prebiva v naši ob-
čini, ampak v drugih. Iz tega
izhaja vprašanje povezovanja
med krajevnimi skupnostmi,
v katerih delavci prebivajo, in

ozdi, kjer ti delavci združujejo
svoje delo. Prihaja do križanja
določenih interesov. Vemo,
da delovne organizacije pri-
spevajo sredstva za reševanje
potreb krajevnih skupnosti.

Uskladiti je treba interese oz-
dov z interesi teh krajevnih
skupnosti zaradi lažjega zado-
voljevanja potreb, kar pa ni
lahko. Poleg tega pa imajo de-
lavci dvoje interesov. Eni so
vezani na krajevno skupnost,
kjer prebivajo, eni pa na kra-
jevne skupnosti, kjer prebiva-
jo. Problem je vsekakor širok,
vendar ne nerešljiv. Največ pa
pri tem lahko naredijo ravno
osnovne organizacijske celice
sindikalnega delovanja, to je
osnovne organizacije«, je na
koncu dejal Vinko Eršte.
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